
Zápisnica č. : 10-12-2017
z rokovania výboru Pozemkového spoločenstva bývalých urbarialistov v Liptovskom Trnovci

Termín konania : 15.12.2017
Miesto konania : kancelária pozemkového spoločenstva
Začiatok rokovania : 12.00 hod.
Ukončenie : 13.00 hod.
Prítomní podľa prezenčnej listiny : účasť 100 %
Prizvaní : Viktória Okáliková – dozorná rada

     Ing. Vladimír Adamčík – dozorná rada
     Oľga Hánová – dozorná rada
     Ing. Štefan Čajka - OLH 
     Petronela Petříčková – admin. pracovníčka
           

Overovatelia zápisnice :  Pavol Vozárik
     Milan Kello

Hlasovanie :
za : 7 proti : 0 zdržal sa : 0

Rokovanie výboru bolo uznášania schopné.

Program :
1.Práce v lese
2.Žiadosť na PPA
3.Predbežný hospodársky výsledok
4.Stav účtu
5.Diskusia 

Závery rokovania k     bodom programu 

k bodu 1 Práce v lese
Ing. Čajka informoval

 Poďakoval za spoluprácu v roku 2017
 Ťažba k 15.12.2017  5874,95 m³ dreva
 Ťažba bude pokračovať podľa počasia, v niektorých lokalitách  čakáme na mráz
 Schvaľovanie PSL mešká, začalo schvaľovacie konanie za lesný celok L. Mikuláš 1,

lehota na pripomienkovanie do 15.12., po uplynutí bude vydané rozhodnutie
Ing. Hollý informoval

 Je pripravené uznesenie
 Posielali sa listy premiérovi a prezidentovi

k bodu 2 Žiadosť na PPA
Ing. Hollý informoval

 O výzve na mimoprodukčné časti lesa
 Dňa 12.12. sme boli s P. Vozárikom podpísať zmluvu v Bratislave
 Dostaneme 70 078,00 EUR asi do konca roka

J. Furiak – chcem poďakovať Ing. Hollému a Ing. Čajkovi za vybavenie výzvy
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k bodu 3 Predbežný hospodársky výsledok 

k bodu 4 Stav účtu 

k bodu 5 Diskusia
Ing. Murgaš – pripravuje sa niečo  v lesníctve ohľadom lykožrúta, či sa tým zaoberajú
Ing. Čajka – kalamita z roku 2014 je dokázané, že taký vietor je každých 100 rokov, 
                    otepľovanie sa týka celého sveta, u nás je dané, kde sa, aké stromy majú sadiť

Ing. Hollý poďakoval všetkým za spoluprácu v roku 2017.

Overovatelia :  Pavol Vozárik
                        Milan Kello

Zapísal :  Petronela Petříčková
Prepísal : Petronela Petříčková           

                                                                                                         –––––––––––––––
          Ing. Ľubomír Hollý
                predseda PS 
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